



"Fear not, for behold, I bring you good news of great joy that will be for all the people."

- Luke 2:10



In a world filled with uncertainty, pain, and anxiety, we all long for hope. This Christmas, we invite you to see the unveiled true joy of Christmas in a hope that endures — one that was born in the most unexpected way over 2,000 years ago.

Join us at Gospel Light Christian Church for our special Christmas service, "Hope Is Born". Come and hear the story of Jesus, whose birth brings fulfilment to the deepest longings of our hearts.

Whether you're seeking answers or simply looking for comfort, you are warmly invited!

25 Dec, 9 am & 11 am
39 Punggol Field Walk
9117 6000



“不要惧怕！看哪！因为我要报给你们大喜的信息，是关乎万民的” -
路加福音 2:10

◆————◆

在这个充满不确定性、痛苦和焦虑的世界里，我们都会有着一种渴望。我们邀请您来领会这圣诞节将揭开的真正喜悦，并持久的盼望——这盼望在 2000 多年前以最意想不到的方式诞生。

欢迎您来参加福音之光基督教会的特别圣诞礼拜“盼望的诞生”。来听听耶稣的故事吧，耶稣的诞生能满足了我们内心最深切的渴望。

无论您是在寻找答案还是仅仅寻求得安慰，我们都热烈欢迎您！

25 Dec, 9am & 11am
39 PUNGOL FIELD WALK
9628 5061